
 
 
Žádost 10. června 2025 – emailem 

 
Úplný seznam aktivit města i plánovaných ve věci integrace MHD Havlíčkův Brod do VDV Kraje 

Vysočina s uvedením data, osoby a popisu aktivity. 

 

 
 
Odpověď 13. června 2025 -  emailem 
 

Problematiky VDV se týkala schůzka 3.6.2025 za účasti místostarostky města M.Rothbauerové a 
vedoucího odboru dopravy M.Stehna (jednalo se o řešení označení zastávek VDV na území města 
příslušným dopravním značením). 

Ohledně integrace MHD H.Brod do VDV Kraje Vysočina není k dnešnímu datu naplánována žádná 
další aktivita.  
 


